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ST-läkarblock inom privatvården. 

Vår region har et stort behov av allmänläkarspecialister och �llräckligt många ST-läkarblock är därför 
helt nödvändiga. Därför blev jag bestört när jag läste i Dagens Medicin den 4 juli at en välfungerande 
privat hälsocentral i Umeå inte kunnat ta emot 8 intresserade läkare för ST-tjänstgöring under et 
antal år då man inte fåt ST-tjänsteutrymme. Även om vissa stora regioner söderut inte utbildar 
�llräckligt många ST-läkare för det egna behovet måste vi ta �llvara alla möjligheter at utbilda och 
intressera unga läkare at stanna i vår region. 

Självklart måste utbildningsansvaret delas mellan offentlig och privat sjukvård. Det innebär bl.a. at 
nödvändiga sidoutbildningar som inte privata vårdföretag kan erbjuda ges inom den offentliga vården 
inom ramen för ST-block i allmänmedicin där huvuddelen ges i den privata vården. 

Min fråga �ll Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson (S) är: 

– Hur ser region Västerbotens policy ut när det gäller ST-tjänster inom privat vård i regionen? 

 

Lars Jacobsson (L) 

  

 

                                                                                        

 


